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From: Katarína Javorčíková   
To: JUDr. Alena Svetlovská, Andrej Majernik, BERTHOTYOVÁ Elena, JUDr. Erika 

Zajacová, JUDr. Eva Mišíková, JUDr. Ján Burik, Katarína Javorčíková, PRAMUKOVÁ 
Katarína, JUDr. Lajos Mészáros, JUDr. Lenka Praženková, JUDr. Martin Michalanský, JUDr. 

Pavol Pilek, PRÍBELSKÁ Petra, Mgr. Marcela Kosová, Mgr. Miloš Kolek, Pavol Žilinčík, 

prof. JUDr. Ján Mazák, PhD. 
Cc: KATRIAK Martin Mgr. 

Subject: návrh na voľbu člena hodnotiacej komisie 

Vážený pán predseda,  
Vážení členovia súdnej rady, 
  

do programu zasadnutia Súdnej rady SR dňa 15. januára 2020 navrhujem zaradiť môj 
návrh v súlade s novelizovaným znením § 24 ods. 4 zákona č. 385/2000 Z.z. o sudcoch a 
prísediacich, na zvolenie bývalej sudkyne JUDr. Kristíny Glezgovej za členku hodnotiacej 
komisie.  

  

Z jej životopisu a motivačného listu vyplýva, že má potrebnú prax na hodnotiteľskú činnosť 
sudcov v občianskoprávnej aj trestnej agende. 
  

S pozdravom 

                        JUDr. Katarína Javorčíková 
 







JUDr. Kristína Glezgová,  

 

 

 

Súdna rada  
Slovenskej republiky 

 

 

Vážený pán predseda, 
Vážení členovia súdnej rady, 
 

uchádzam sa o funkciu člena hodnotiacej komisie Súdnej rady SR z dôvodu, že mám záujem 
naďalej využívať svoje dlhoročné pracovné skúsenosti z výkonu funkcie sudcu ako aj výkonu 
funkcie prokurátora a iných právnických profesií, ktoré som v minulosti vykonávala. Ako 
aktívna sudkyňa som o uvedenú prácu nejavila záujem, nakoľko som uprednostňovala reálny 
výkon sudcovskej práce vykonávanej dvadsaťpäť rokov.  Zmenou zákona o sudcoch je však 
daná možnosť, aby som ako čerstvá dôchodkyňa mohla naviazať na prácu, ktorá bola akýmsi 
hnacím  motorom môjho života a to vo veľmi  krátkej dobe po zániku funkcie, kým ako 
bývalá sudkyňa nevypadnem z pracovného tempa a pracovných návykov. 

Ako to vyplýva z môjho životopisu a z prehľadu právnickej praxe, od skončenia fakulty práva 
som celý svoj profesijný život, okrem krátkeho času počítaného na dni, vykonávala právnické 
povolanie spočiatku na úseku trestnom a neskôr na úseku občianskoprávnom. Od roku 1979 
sa teda pohybujem v justičnom prostredí, preto je mi problematika súdov veľmi blízka a mám 
osobný záujem na jeho kvalitnom výkone a dobrom mene. V hodnotiacej komisii by som 

mohla využiť svoje skúsenosti získané výkonom funkcie sudkyne na úseku 
občianskoprávnom, kde som pracovala posledných dvadsať rokov. Avšak vzhľadom na 
súčasnú situáciu akútneho nedostatku hodnotiteľov s praxou trestného sudcu poukazujem na 

svoju spôsobilosť vykonávať hodnotenie aj na tomto úseku. V tejto súvislosti uvádzam, že 
som vykonávala prax v oblasti trestného práva po dobu skoro 20 rokov ako prokurátorka, 
sudkyňa Okresného súdu Rimavská Sobota, sudkyňa a predsedníčka senátu Krajského súdu 
v Prahe, kde som pôsobila na úseku obzvlášť závažnej trestnej činnosti (napr. vraždy tzv. 
kyselinárov, resp. podvodov s ľahkými vykurovacími olejmi) a neskôr ako advokátka so 
zameraním na trestné právo. Nakoľko som si samozrejme vedomá tej skutočnosti, že 
v posledných rokoch som nevykonávala prax na úseku trestného práva, v súčasnej dobe si 

obnovujem vedomosti z tejto oblasti štúdiom Trestného zákona a Trestného poriadku 
s komentármi a aktualizovanými dôvodovými správami ako aj účasťou na pojednávaniach 
v trestných veciach. Tiež poukazujem na tú okolnosť, že síce v posledných rokoch došlo 
k zmenám v oboch vyššie uvedených právnych predpisoch, esenciálny základ trestného práva 
sa rokmi nezmenil. Naďalej je rovnako dôležité dodržiavať procesné lehoty a dbať na 
včasnosť vyhotovenia rozhodnutí, na ich presvedčivosť, na dôsledné vykonávanie 
dokazovania so zameraním na preskúmanie obhajoby obžalovaného za účelom zistenia, či je 



jeho zavinenie skutočne preukázané, či sú dané dôvody väzby, teda či tieto nie sú len 
formálne, ako aj dôvodnosť odročenia pojednávaní a príčiny tzv. prieťahov a reštančných 
vecí. 

Z vyššie uvedených dôvodov v prípade, že súdna rada prijme túto moju prezentáciu za 
dostatočnú, zdvorilo žiadam o zvolenie za člena do hodnotiacej komisie. 

 

S úctou 

                                                               JUDr. Kristina Glezgová 

 

 

 










